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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a korrupció visszaszorításáért az 
irányítása alá tartozó Magyar Fejlesztési Bank esetében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Magyar Péter, a Diákhitel Központ volt vezetője a Partizánnak adott interjúban úgy fogalmazott,
hogy az elmúlt években volt szerencséje személyesen megismerni a jelenlegi kormányzati rendszer
és a szolgálatok működését. Mivel tehát tisztában van az ügyeket érintő belső viszonyokkal, így a 
megszólalása során tett kijelentéseknek ténybeli alapja van, melynek ismeretében számos kérdés
tisztázásra szorul.

Elmondása szerint az éves, több százmilliárdos állami kommunikációs tendereket mindig megnyeri
egy cég és kvázi azzal kell leszerződnie mindenkinek. A Diákhitel Központnak is ezzel a céggel
kellett leszerződnie. Mivel azonban egyrészt nem voltak megelégedve a szolgáltatás minőségével,
másrészt  az  ilyen  kommunikációs  szereplőktől  a  piaci  árhoz  képest  sokszorosan  (volt,  hogy
háromszorosan, máskor hatszorosan) túlárazott ajánlatokat kapott, amiknek az aláírását nem akarta
vállalni,  több  körben  is  megtagadta,  mire  jelezték  neki,  hogy  "ezt  nem  kéne".  Így  előbb  a
tulajdonosi  joggyakorló  Magyar  Fejlesztési  Banktól  hívták  fel,  aztán  már  a  Miniszterelnöki
Kabinetiroda kabinetfőnöki irodájából kapott telefont, hogy jobban teszi, ha aláírja.

Tekintettel arra, hogy a Magyar Fejlesztési Bank felett a tulajdonosi jogokat a nemzeti vagyonért
felelős miniszterként Ön gyakorolja, így a történtekért személyes felelősséggel tartozik.

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Mióta rendszeres a Magyar Fejlesztési Banknál a piaci árhoz képest sokszorosan túlárazott
ajánlatok alkalmazása?



2. Mit kíván tenni a korrupció visszaszorításáért, a törvényes működés helyreállításáért az
irányítása alá tartozó Magyar Fejlesztési Bank esetében? 

 

Várom válaszát.
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